

تعميم رقم ١٧/٢٠٢١-كوفيد
Circular number.17/2021-COVID



Date: 16 July 2021

التاريخ: ١٦ يوليو ٢٠٢١ م

To: **All Airlines Operating in the Sultanate**

إلى: **كافة شركات الطيران العاملة في السلطنة**

Based on the decision made by the Supreme Committee for dealing with (COVID-19) issued on 16th July 2021, and in coordination with the Medical Response and Public Health Sector, the Civil Aviation Authority would like to inform all airlines operating into the Sultanate that has been decided the following:

بناءً على القرار الصادر عن اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد ١٩) بتاريخ ١٦ يوليو ٢٠٢١ م، وبالتنسيق مع قطاع الاستجابة الطبية والصحة العامة، تود هيئة الطيران المدني إحاطة كافة شركات الطيران العاملة بالسلطنة بأنه تقرر ما يلي:

1. The Republic of Singapore and Brunei Darussalam are removed from the list of countries from which entry of arrivals to the Sultanate is forbidden, effective at 17:00 (Oman local time) on Monday, 19th July 2021.
2. The amended list of countries from which passengers travel to the Sultanate are prohibited includes: (1)the Republic of Sudan, (2)the Federal Republic of Brazil, (3)the Federal Republic of Nigeria, (4)the Federal Republic of Tanzania, (5)the Republic of Sierra Leone, (6)the Federal Democratic Republic of Ethiopia, (7)the United Kingdom, (8)the Republic of India (9)the Islamic Republic of Pakistan, (10)the Republic of Bangladesh, (11)the Republic of the Philippines, (12)the Kingdom of Thailand, (13)Malaysia, (14)the Socialist Republic of Vietnam, (15)the Republic of Indonesia, (16)the Republic of Iraq, (17)the Islamic Republic of Iran, (18)the Republic of Tunisia, (19)the State of Libya, (20)the Argentine Republic, and (21)the Republic of Colombia, and arrivals from any other country if they have passed through any of aforementioned countries during the previous 14 days preceding their request to enter the Sultanate.
3. Omani Citizens, diplomats, healthcare workers and their families are exempted from the restrictions of arriving to the Sultanate from the countries listed in item (2) above and will be subject to the approved procedures upon arrival.

1. رفع جمهورية سنغافورة وبروناي دار السلام من قائمة الدول التي يحظر على القادمين منها دخول أراضي السلطنة، على أن يسري هذا القرار ابتداءً من الساعة الخامسة عصراً بتوقيت السلطنة يوم الاثنين الموافق ١٩ يوليو ٢٠٢١ م.

2. القائمة المحدثة بالدول التي يحظر على القادمين منها دخول أراضي السلطنة تتضمن كل من: (١) جمهورية السودان، (٢) جمهورية البرازيل الاتحادية، (٣) جمهورية نيجيريا الاتحادية، (٤) جمهورية تنزانيا الاتحادية، (٥) جمهورية سيراليون، (٦) جمهورية أثيوبيا الفيدرالية الديمقراطية، (٧) المملكة المتحدة، (٨) جمهورية الهند، (٩) جمهورية باكستان الاسلامية، (١٠) جمهورية بنجلاديش، (١١) جمهورية الفلبين، (١٢) مملكة تايلند، (١٣) ماليزيا، (١٤) جمهورية فيتنام الاشتراكية، (١٥) جمهورية أندونيسيا، (١٦) جمهورية العراق، (١٧) الجمهورية الاسلامية الإيرانية، (١٨) الجمهورية التونسية، (١٩) دولة ليبيا، (٢٠) جمهورية الأرجنتين، (٢١) وجمهورية كولومبيا، والقادمين من أي دولة أخرى إن كانوا قد مروا بأي من هذه الدول خلال الـ ١٤ يوماً السابقة لطلب الدخول إلى السلطنة.

3. يستمر العمل باستثناء المواطنين العمانيين والدبلوماسيين والعاملين الصحيين وعائلاتهم من قرار تعليق دخول السلطنة للقادمين من الدول المذكورة في البند رقم (٢) أعلاه، وتخضع الفئات المستثناة للإجراءات المعتمدة عند دخولهم أراضي السلطنة.

تعميم رقم ١٧/٢٠٢١-كوفيد
Circular number.17/2021-COVID



4. With immediate effect, all medical and medical assistance categories (including all health-care providers working in the public and private health sectors such as doctors and nurses, labs and X-ray technicians, pharmacists.... Etc.), and their family members are exempted from the mandatory institutional quarantine upon arrival to the Sultanate, and shall adhere to home quarantine and to wear the electronic tracking bracelet.

4. تستثنى من الحجر الصحي المؤسسي بتطبيق فوري، جميع الفئات الطبية والطبية المساعدة (وتشمل جميع مقدمي الرعاية الصحية العاملين في القطاعين الصحيين العام والخاص مثل الأطباء، والممرضين، وفني المختبرات الطبية والأشعة، والصيدلانيين... الخ)، وأفراد أسرهم عند القدوم إلى السلطنة، على أن يلتزموا بالحجر الصحي المنزلي ولبس سوار التتبع الإلكتروني.

Thank you for your cooperation.



هيئة الطيران المدني
Civil Aviation Authority

شاكرين لكم تعاونكم.